



Referat af ekstraordinært Bestyrelsesmøde i JAM Frederikshavn Cheerleaders

Dato: Torsdag d. 15. august 2024
Tidspunkt: Kl. 18.00
Adresse: Friskolen, Knivholtvej 22.
Bestyrelse: Dennis Jordansen, Vivi Frandsen, Lotte Albertsen Lund, Daniel Jensen, Tonny Sørensen, Dennis Bugge og Rikke Hennig Rafn
Suppleanter: Maria Rafn
Gæster:
Afbud:
Ordstyrer:
Referent: Rikke Hennig Rafn

Dagsorden:

1. Fastsættelse af mødetidspunkter for ordinære Bestyrelsesmøder sæson 2024/2025

- *Vi mødes som udgangspunkt til ordinært møde den første torsdag i måneden kl. 16.30, med mindre andet aftales.*

2. Lukket punkt

- *Omfattet af tavshedspligt.*

3. Lukket punkt

- *Omfattet af tavshedspligt.*

4. Lukket punkt

- *Internt for trænere og Bestyrelse*

5. Hvem tager trænerfotos til opslagstavlen og hvornår?

- Trænere som er senior udøvere skal have taget træner fotos til opslagstavlen på søndag kl. 10.45 og trænere som er udøvere på Junior + Mathilde kl. 13.15. Jens og Annika og Nati bestemmer selv, hvilket tidspunkt der passer.
- Alle skal have en sort t-shirt på, den med JAM coach logo, hvis de har den.
- Det er Daniel fra Bestyrelsen der tager billederne
- Rikke informerer Trænerne om ovenstående

6. Trænertøj

- *Trænerne har sendt et udkast til ønsket trænertøj.*
- *Dennis får nogle forskellige prøver med hjem fra Mogens på noget der ligner det ønskede, så de kan se, om der er noget af det som kan bruges.*
- *Jens og Annika ønsker en gennemlynet sweat hoodie i stedet for den trøje de andre trænere ønsker.*
- *Da trænerne ønsker hold logoer på trøjer, men det koster nyt opstartsgebyr pr. holdnavn bliver dette for dyrt i tryk, hvorfor Lotte har tilbudt at skære det ud i glimmervinyl og sætte på med heatpress i stedet, så vi kan efterkomme deres ønske.*

7. Klub- og holdtøj

- *Udsat.*

8. Nyt musik

- *Alt vores musik skal afkortes pga. nye regler med kortere rutiner, og der skal ændres holdnavne i noget af det.*
- *Musik til de hold som skal til Nordic skal tilpasses i 2 versioner pga. forskellig længde af rutiner i forhold til danske konkurrencer.*
- *Junior skal have helt nyt musik, da deres er meget gammelt og vi ikke har mulighed for at få det tilpasset af en nuværende udbyder.*
- *Dennis spørger Nati om hun har nogle gode kontakter til at få lavet nyt musik.*
- *For at tjene penge til nyt musik og de nødvendige rettelser til musik til alle hold har vi valgt at alle hold opfordres til at hjælpe med at afhente og sælge pant, hvis nogle ønsker at donere pant til formålet. Der bliver lavet en holdvis opgørelse af pantdonationer.*
- *Rikke laver opslag i FB grupperne om pantdonation.*

9. Nye Uniformer

- *Bestyrelsen har besluttet, at det er Youth 1 og 2 som står næst for skud til at få nye uniformer og at de skal være ens for begge hold i kategorien, hvorfor trænerne for de 2 hold i samråd skal blive enige om designet, gerne med udgangspunkt i det som Youth 2 trænere er påbegyndt på baggrund af Bestyrelsens ønske.*
- *Vi har mulighed for at tjene 20.000 kr. på omdeling af flyers for Danbolig og har besluttet, at Youth 1 og 2 får førsteret på dette til indtjening til nye uniformer.*
- *Dennis B laver opslag i Youth 1 og 2's FB grupper om omdeling af flyers.*

10. Hvem bør/må deltage i regelkursus

- *Rikke har undersøgt ved DAFF at regelkurset er relevant for trænere men ikke tumblingtrænere. Regelkurset udbydes gratis, hvis det tages i forbindelse med Træner 1 eller 2 uddannelsen, som først kan tages efter Træner Intro uddannelsen.*
- *Der er tilmeldt 10 trænere til Træner Intro uddannelsen d. 31/8.*
- *Trænere for sæson 25/26 informeres forud for sæsonen om forventninger til Træneruddannelse i sæsonen, da der måske kommer skærpede krav fra DAFF, afhængigt af, hvilket level man skal træne.*

11. Status på måtter og nye bånd til måtter

- *Vi afventer leveringsstatus på måtter.*
- *Dennis J. søger om sponsorat af bånd til måtter ved tidligere sponsor heraf.*

12. Foreningernes dag d. 31/8 i midtbyen og Foreningsfestival d. 3/9 på Bangsbostrand Skole

- *Deadline for tilmelding til Foreningernes dag i midtbyen er d. 23/9. Da de fleste trænere er på uddannelse lørdag d. 31/8 forhøres Senior og Junior udøvere om de kan hjælpe med at vise noget cheer og evt. et mini show med de yngre udøvere. Der ønskes tilbagemelding senest på søndag, da vi også skal have opslag ud om tilmelding af udøvere for at se om der er tilslutning før tilbagemelding. Rikke laver opslag i FB grupper, hvis der er tilslutning med hjælp fra Senior og Junior.*
- *Da Foreningsfestival 3/9 er en hverdag og der vil skulle flyttes måtter til Bangsbostrand skole og de fleste af vores trænere vil få ulovligt fravær fra uddannelse, kan vi desværre ikke stille op. Vivi giver besked om dette.*

13. Uddeling af flyers for Danbolig

- *Se referat punkt 9*

14. Status på ny hjemmeside og e-mail adresser

- *Lars er i fuld gang med opsætning af den nye hjemmeside.*
- *Lotte sender mail til relevante fra bestyrelsen med nye e-mailadresser og koder.*

15. Evaluering af Tårs Camp

- *Vi synes det er gået godt og forventer at Campen giver overskud.*
- *Vi har allerede forhåndsbooket Tårs Hallen igen til næste år uge 31.*
- *Der er kommet både ris og ros og vi tager begge dele til efterretning.*
- *Der er behov for flere frivillige næste år til bl.a. sovende nattevagter på skolen.*

16. Ønske om afholdelse af Vinter Camp på Friskolen

- *Vi ønsker at holde en Vinter Camp på Friskolen med Gerardo i weekenden uge 7 for max. 100 udøvere, evt. tilpasset kun for Youth, Junior og Senior, hvor vi inviterer cheerleadingklubberne fra Ålborg. Der kan evt. arrangeres noget andet som er tilpasset Tiny og Mini på et andet tidspunkt.*
- *Dennis undersøger om Friskolen er ledig og vi undersøger om Gerardo har tid, før vi arbejder videre med idéen.*

17. Cheer moms & dads/"Voulencheers"

- *Vivi har lavet udkast til forslag vedr. cheer moms og cheerdads/"voulencheers" til konkurrencer, sleepovers mv. som Rikke sender til godkendelse i trænergruppen før det evt. præsenteres på forældremøder i september.*

18. Udspecificering af budget

- *Udsat til ekstraordinær generalforsamling i september.*

19. Fordeling af opgaver i Bestyrelse

- *Tonny fratræder Bestyrelsen ved ekstraordinær generalforsamling, men vil gerne være cheerdad og pedel og sørge for tømning af skraldespande og indkøb og opfyldning af sodavand.*

20. Lukket punkt

- *Omfattet af tavshedspligt.*

21. Dato for ekstraordinær generalforsamling.

- *Vi ønsker at afholde ekstraordinær generalforsamling søndag d. 15/9 kl. 13.30
Dennis undersøger om SFO på Friskolen er ledig der. Alternativt kan det være
søndag d. 29/9.*
- *Rikke laver udkast med aftalte ønskede ændringer i vedtægter og kontingentforslag
for passive medlemmer til godkendelse i Bestyrelsen.*
- *Rikke udsender indkaldelse senest 14 dage før, hvoraf det fremgår at der skal være
valg af nye repræsentanter til Bestyrelsen.*

22. Evt.

- *Vi har besluttet, at der købes en ligge "god bedring" gave til Træner Rikke som
desværre har måtte trække sig som træner lige før sæsonstart pga.
belastningsreaktion.*